
 
 

Postpensjonistene på Sunnmøre 
REFERAT FRA MEDLEMSMØTE  
- 28.03.2023 På Herd klubbhus 

 

 

Det var 26 medlemmer til stede på møtet. 
 
Nestleder Ståle ønsket velkommen til møtet. Foredragsholder og styremedlem i Pensjonistforbundet 
Mellvin Steinsvoll ble ønsket spesielt velkommen.  
 

Sakslista for møtet: 
1. Åpning med aktuelle saker 
2. Eldrepolitikk, fra prat til praksis v/Mellvin Steinsvoll 
3. Mat, kaffe og loddsalg 
4. Quiz/Anagram 
5. Hyggelig prat med andre postpensjonister 

 

Ad punkt 1  
Geir deltar på Ledersamling, Gardermoen 18. Og 19.4. Neste medlemsmøte onsdag 3.5. med 
foredragsholder værspåmann Ivar Hol, gamle værtegn. Medlemstur 15.6. Det står noe feil på heimesida 
vår. Turen blir 15.6. Men det blir endringer på noen detaljer. Sett av datoen.  Sommeren nærmer seg.  Vær 
OBS på medlemsfordelene du har gjennom medlemskapet ditt.  
 

Ad punkt 2  
Steinsvoll starta med å presentere Pensjonistforbundet. Visjonen er tydelig, sterk og synlig.  
Pensjonistforbundet skal sikre pensjonistenes plass i vår velferdsstat. Forbundets arbeidsområder er helse, 
økonomi og sosial deltagelse. De har krav om verdighet og rettferdig fordeling.   
 
De har 255.000 medlemmer (125.000 individuelt innmeldt og 130.000 kollektivt). De har 750 
lokalforeninger.  Posten Pensjonistforbund er en av flere kollektivt innmeldte.  SAKO er samarbeidende 
kollektive tilmeldte organisasjoner.  
 
1.3 mill. pensjonister – antallet vokser raskt.  Eldre må aldri bli et problem, vi er en ressurs. Det er viktig å 
kunne leve hele livet og bo trygt hjemme. Det finnes tilbud om gratis digital opplæring/hjelp.  Ca. 70 % har 
svært liten bruk for tjenester. Ca. 15 % har behov for varierende pleie og omsorg.  Ca. 15 % vil etter hvert 
trenge heldøgns pleie og omsorg. 
 
Det er viktig å påvirke at politikerne prioriterer god eldrepolitikk, både sentralt og kommunalt. 
 
Prioriteringer 2023 er: Bli større, Forhandlingsretten, Trygdeopprøret (+7 %), Tannhelsetjeneste for eldre, 
Landsmøtet, Revidert statsbudsjett , Valg 2023, Lokale og sentrale fordelsavtaler (medlemskortet et 
verdikort). 
 
Nestleder Ståle takka Steinsvoll for god og fyldig informasjon. 
 

Ad punkt 3 og 4 og 5 
Etter kaffe og godte rundstykker, ble det loddsalg og trekking av gevinster.  John hadde laga anagram som 
ble løyst ved borda. Premien ble fordelt med en smak til alle. Praten gikk som vanlig lett rundt borda. 
 
Møtet hevet kl. 16:30. 
 
Turid K. Gjerde 
Referent 


